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WedÅ‚ug informacji uzyskanych od czÅ‚onków Rady ZwiÄ…zku obecne wÅ‚adze PZJ podpisaÅ‚y w
tym roku umowy z czterema sponsorami na 412 200 zÅ‚. Gros tych pieniÄ™dzy pochodzi od trzech
sponsorów cyklu Grand Prix Wolnej Polski, jakimi sÄ… Totalizator Sportowy, Tauron i Albert Riele (a
wÅ‚aÅ›ciwie firma Apart, bo Albert Riele to marka).  412 tys. zÅ‚ to sporo grosza. Gdyby prezes PZJ
Å•ukasz Abgarowicz podaÅ‚ do publicznej wiadomoÅ›ci, Å¼e oto on i wiceprezes ds. marketingu R
afaÅ‚ Wawrzyniak, zaÅ‚atwili takÄ… sumÄ™ w roku 2014, to zapewne wszyscy byliby im
wdziÄ™czni.  Przy rocznym budÅ¼ecie ok. 3 mln zÅ‚, 412 jest sumÄ… znaczÄ…cÄ….Dlaczego
wiÄ™c Pan Prezes w swoim liÅ›cie otwartym podaÅ‚ 670 tys. zÅ‚? SumÄ™, która - jak siÄ™ okazuje
- nie na pokrycia w dokumentach. 

Å•atwo sobie to wytÅ‚umaczyÄ‡. Kilka akapitów wczeÅ›niej we wspomnianym liÅ›cie otwartym Pan
Prezes przyznaje, Å¼e: Strata w roku 2013 wyniosÅ‚a 597 tys. zÅ‚. To bardzo duÅ¼o.670 tys. zÅ‚
pokryÅ‚oby tÄ™ stratÄ™. ZostaÅ‚aby nawet maÅ‚a górka. Tymczasem przy 412 tys. zÅ‚
pozyskanych od sponsorów do pokrycia tej straty brakuje 185 tys. zÅ‚.  Inny przykÅ‚ad podawania do
opinii publicznej nieprawdziwej sumy, to 350 tys. zÅ‚.  Tyle miaÅ‚y kosztowaÄ‡ wszystkie transmisje
telewizyjne z cyklu GPWP. TakÄ… sumÄ™ podaÅ‚ mi Pan Prezes, kiedy go o to zapytaÅ‚em 12
wrzeÅ›nia. Tymczasem kontrola czÅ‚onków Rady ZwiÄ…zku wykazaÅ‚a, Å¼e piÄ™Ä‡ umów z
TelewizjÄ… PolskÄ… opiewa na Å‚Ä…cznÄ… sumÄ™ 235 tys. zÅ‚.  SkÄ…d ta rozbieÅ¼noÅ›Ä‡?
Zapewne chodziÅ‚o o zmniejszenie zÅ‚ego wraÅ¼enia, jakie robi informacja, Å¼e panowie prezesi
chcieli pierwotnie od organizatora CSIO w Sopocie, czyli od spóÅ‚ki Hipodrom Sopot, 270 tys. zÅ‚ na
pokrycie kosztów transmisji. Jednej transmisji! Ta jedna miaÅ‚a kosztowaÄ‡ wiÄ™cej niÅ¼ &ndash;
jak siÄ™ potem okazaÅ‚o &ndash; piÄ™Ä‡ razem wziÄ™tych (pisaÅ‚em o tym w poprzednim
tekÅ›cie &bdquo;PoufnoÅ›Ä‡ a transparentnoÅ›Ä‡ &rdquo;).  Panowie prezesi pieniÄ…dze od
sponsorów pozyskali &ndash; to fakt bezsporny. Cykl GPWP to cenna inicjatywa. To sÄ… pozytywy. 
A negatywy. RozrzutnoÅ›Ä‡ i marnotrawstwo pieniÄ™dzy. Nie tylko tych pozyskanych od
sponsorów, ale wszystkich, jakie PZJ ma do dyspozycji. Czyli naszych. To widaÄ‡ choÄ‡by z sum,
jakie podaje Pan Prezes w swoim liÅ›cie otwartym, kiedy tÅ‚umaczy, dlaczego powstaÅ‚ taki duÅ¼y
deficyt. To widaÄ‡ z zestawienia pt. &bdquo;WytÅ‚umaczenie poniesionej straty&rdquo;, jakie
opublikowaÅ‚em w tekÅ›cie pt. &bdquo;Å¹le siÄ™ dzieje w paÅ„stwie duÅ„skim&rdquo;. Niebawem
Rada ZwiÄ…zku poda do wiadomoÅ›ci wyniki ostatniej kontroli, wtedy byÄ‡ moÅ¼e dowiemy siÄ™
wiÄ™cej o sytuacji finansowej w roku 2014. Jest jednak jeszcze jedna strata, której nie da siÄ™
zniwelowaÄ‡ nawet najwiÄ™kszymi wpÅ‚ywami od sponsorów. Utrata zaufania.Nie wiem jak
PaÅ„stwo (czyli czytajÄ…cy ten tekst), ale  ja straciÅ‚em zaufanie do Pana Prezesa. Bo czyÅ¼
moÅ¼na mieÄ‡ zaufanie do kogoÅ›, kto co najmniej dwa razy podaÅ‚ nieprawdziwe liczby do
wiadomoÅ›ci publicznej?Marek Szewczyk
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